

《单词百科:lowcarbon是什么意思?lowcarbon怎么发音?lowcarbon的解释和用法》

英语单词lowcarbon是什么意思?lowcarbon怎么读?lowcarbon怎么发音?简答网为您整理了lowcarbon的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



lowcarbon怎么读

lowcarbon的读音:[ˈləʊkɑːbən]

lowcarbon的意思

1、adj.低碳的;

lowcarbon的双语例句

1、The consequent lowcarbon economy has increasingly area all over the world, by all countries' attention.

由此而生的低碳经济已日益受到各国、各地区的重视。

2、In this paper, the forming shaping and effecting elements of free cementite in the lowcarbon annealing steel are studied.

本文对低碳退火钢中的游离渗碳体的形成、形态及影响因素进行了工艺试验和分析。

3、Promoting the lowcarbon city new land development by using daily city planning management is the important content of the construction of low carbon city.

通过日常的城市规划管理手段，推动城市新土地开发建设的低碳化是建设低碳城市重要的核心内容。

4、To GuiZhou province, how to make it in a lowcarbon way reasonably and efficiently which is a crucial work.

如何使贵州的煤炭产业合理有效的走低碳化道路，对贵州省而言，是一项重要的工作和任务。

5、The second part details the current situation and background of the essence of a lowcarbon economy, as well as the development of a low carbon economy in China.

第二部分详述了低碳经济的内涵以及我国发展低碳经济的背景，并对低碳经济的实质做出了分析。

6、Caused by global warming, "carbon" craze sweeping the world, the term "lowcarbon" in-depth development of various sectors of social production.

由全球气候变暖引起的低碳热潮席卷世界各国，低碳一词已经深入发展到社会生产的各个部门。

7、In the context of low-carbon tourism, it is expected to strengthen the responsibility of government by providing policy and institutional guarantee for the development of lowcarbon tourism.

在低碳旅游背景下，应着力强化政府责任，为发展低碳旅游提供政策和制度保障。

以上是简答网为您整理的lowcarbon怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于lo

wcarbon的用法、l

owcarbon的释义、lowcarbon的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/lowcarbon>

